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    王静 女，1963年10月生，工学博士，教授，博士生导师。现为中国农业科学院二级
杰出人才，中国农业科学院农产品质量安全与检测技术创新团队首席科学家，中国农业

科学院农产品质量与食物安全重点开放实验室主任，中国农业科学院质量标准与检测技

术研究所残留检测研究室主任。兼任第一届食品安全国家标准审评委员会委员、第一届

国家农药残留标准审评委员会委员、第二届全国饲料评审委员会委员、第四届无公害农

产品评审委员会委员、中国畜产品加工学会食品营养与卫生分委员会副主任、中国国际

工程咨询公司专家、中国仪器仪表学会农业仪器应用分会常务理事、全国妇女农业科技

指导中心专家委员等。  

       主要研究方向：食品安全与检测技术；生物活性物质提取与开发。 

 

       Dr. Jing Wang is currently the leading scientist of Agro-product Safety and Testing 
Technology Innovative Team of CAAS, director of Agro-product Quality and Food Safety Key 
Laboratory of CAAS, chairman of Residue Detection Research Section in IQSTAP of CAAS, 
member of the first National Standard Evaluation Committee of  Food Safety, member of the 



first National Pesticide Residue Standard Evaluation Committee, member of the second National 
Feed Review Committee, member of the fourth Pollution-free Agro-product Review Committee, 
deputy director of Food Nutrition and Health Subcommittee of Chinese Animal Product 
Processing Committee, specialist of Chinese International Engineering Consulting Company, 
standing director of Agricultural Instrument Application Subcommittee of Chinese 
Instrumentation Committee, expert member of National Women's Agricultural Science and 
Technology Guidance Center. Dr. Wang has been focusing her research interests on food safety 
and testing technology, extraction and development of bioactive substances.
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